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RAADSVRAGEN 
 

 
Onderwerp:  Voormalige Agrarische Bedrijfsbebouwing. 
Datum:  6 maart 2023 
 
 
De ChristenUnie-SGP heeft de volgende vragen rondom het vraagstuk van Voormalige Agrarische 
Bedrijfsbebouwing (VAB). 
 
1) In algemene zin; hoe kijkt het college aan tegen de toekomst van de huidige agrarische sector en welke 

verwachting heeft het college ten aanzien van de ontwikkeling van die sector in onze gemeente (waar 
blijft die functie nog mogelijk, waar zal die moeten stoppen, hoeveel vraag zal er zijn mbt 
ombestemmen van de agrarische functie, etc…) 

2) Heeft het college (regelmatig) overleg met de sector over haar toekomst in onze gemeente? 
a. zo ja wat zijn dan op dit moment die overleggen 
b. welke knelpunten komen daar bij op tafel 
c. zo nee, bent u voornemens en bereid dat alsnog te doen en  
d. welke rol zou de gemeente kunnen spelen in het ondersteunen van onze agrariërs 

3) In de genoemde PRV zijn in de artikelen 3.9-3.11 een aantal criteria opgenomen bij omzetten van de 
bestemming van agrarische bebouwing. Deze PRV is echter komen te vervallen bij de invoering van de 
Interim Omgevingsverordening Provincie Utrecht (IOV) per 1-4-2021. In die interim verordening zien wij 
echter dit soort bepalingen en criteria niet terug. 

a. Klopt het dat die bepalingen uit de PRV niet in de IOV zijn opgenomen 
b. Indien dat zo is, zijn die bepalingen dan dus komen te vervallen 
c. Indien dat niet zo is, waar kunnen we die bepalingen dan terugvinden en kunt u ons een 

overzicht geven van de eisen die nu vanuit de provincie gelden met het oog op VAB. 
4) We hebben geen gemeentelijk beleid kunnen vinden over dit onderwerp, hoewel wij menen dat bij de 

behandeling van het Bplan Buitengebied-West daar wel over gesproken is (om dat te ontwikkelen). 
a. Klopt het dat er geen eigen gemeentelijke beleid is? 
b. Zo niet, kunt u ons aangeven waar wij dat gemeentelijk beleid kunnen vinden 
c. Indien dat gemeentelijke beleid er inderdaad niet is; bent u voornemens om dat alsnog te 

ontwikkelen (mede met het oog op de actuele ontwikkelingen als in onze inleiding genoemd)? 
5) Hoe kijkt het college aan tegen het vraagstuk van “Voormalige Agrarische Bedrijfsbebouwing”. 

a. Welke ruimte zou het college- willen bieden  
b. Past dat binnen de kaders die de provincie stelt 
c. Sluit dat aan bij de wensen vanuit de sector 
d. Indien die wensen niet bekend zijn (zie vraag 2c); hoe gaat u die dan alsnog in kaart brengen? 
e. Als dat niet past binnen de kaders die de provincie stelt (en wellicht wel gewenst is vanuit de 

sector), bent u dan voornemens / bereid hierover het gesprek met de provincie aan te gaan om 
daar het beleid aan te passen? 


